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KKoommiissjjaa  OOśśwwiiaattyy,,  KKuullttuurryy,,  ZZddrroowwiiaa,,    

SSppoorrttuu  ii  OOppiieekkii  SSppoołłeecczznneejj    

VV  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc    

                                                                                                         Waganiec, dnia 6.04.2011 r. 

BR.0012.KO.4.2011 

Protokół Nr 4/11 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej VI kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 06.04.2011 roku  

w sali nr 15 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

____________________________________________________________________________ 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji   

Pan Wacław Stefański udział wzięli członkowie Komisji Oświaty i zaproszeni goście: 

Wójt Gminy – P.Marciniak,  Przewodniczący Rady Gminy – M.Dyko, Kierownik 

Zespołu Obsługi Szkół – M.Bińkowska. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1, do niniejszego protokołu. 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Oświaty W.Stefański – o godzinie 830 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków Komisji, stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji, co wobec składu Komisji 

wynoszącego 4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Sprawa naprawy dachu na budynku szkolnym w Zespole Szkół w Brudnowie – 

wyjazd w teren. 

3. Sprawy bieżące, korespondencja. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad.2 

Przewodniczący Komisji Oświaty – w związku z dyskusją na ostatnie sesji Rady Gminy 

w sprawie naprawy dachu w Zespole Szkół w Brudnowie przedstawił kserokopie tego 

pisma – stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 

   

Komisja wyjechała do Zespołu Szkół w Brudnowie w celu sprawdzenia tej sytuacji, gdyż 

podczas wizyty Komisji Oświaty w dniu 23.03.2011 r. w tej szkole Komisja nie uzyskała 

informacji o naprawie tego dachu. 

Wspólnie z Komisją udział wzięli: Wójt Gminy, Przewodniczący Rady Gminy oraz 

Kierownik ZOS,   informacji udzielał Dyrektor Szkoły Pan S.Kamiński. 

Komisja obejrzała dokładnie dach i zapoznała się z problemami szkoły oraz decyzją 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Aleksandrowie Kuj. –  kserokopia 

pisma stanowi, zał. nr 3 do protokołu. 

Wnioski Komisji: 

• konieczny jest remont dachu na budynku szkolnym w Zespole Szkół  

w Brudnowie, komisja stwierdza, że mogłoby to nastąpić podczas wakacji po  

22 czerwca br. 
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•  naprawa kominów wentylacyjnych . 

•  naprawa, wymiana blacharki. 

•  naprawa odgromników. 

•  otynkowanie kominów wentylacyjnych kotłowni.  

•  posprzątać odpady tynku i gruzu na dachu.  

•  ocieplić właz wyjścia na dach. 

•  oczyścić kominy wentylacyjne szt. 22. 

•  sala nr 24 - przeciek na suficie i ścianie. 

•  sala nr 26 - grzyb na suficie i ścianie.  

•  sala nr 25 - zaciek na suficie i ścianie. 

•  sala nr 19 - przedszkole zaciek na suficie i ścianie przecieki grzejników szt. 2 . 

•  pokój nauczycielski - przecieka sufit przeciek grzejnika. 

•  sala geograficzna - przeciek sufitu. 

•  sanitariaty - zaciek na suficie, brak ciepłej wody. 

•  korytarz - górny przecieki na suficie. 

•  sanitariaty na parterze - brak ciepłej wody. 

•  sala gimnastyczna - grzyb, pleśń na suficie i ścianie, brak wentylacji. 

•  sala nr 7 - przeciek grzejnika, odpada farba sufitu. 

•  sala nr 6 - przeciek grzejnika zabrudzona umywalka. 

•  sala nr 8 - naprawa podłogi, uszkodzone tynki przy oknach. Prawdopodobnie 

zapchana kanalizacja. 

•  kuchnia - przepchana kanalizacja.  

•  szatnia - przepchana kanalizacja. 

•  kotłownia - naprawa sufitu przeciek na suficie, zakupić drabiną 2,5 m 

rozkładaną, uporządkować pomieszczenie kotłowni. 

• szambo – zapchane, oczyścić studzienki, wymiana włazu przy studzience.  

• śmieci na boisku szkolnym – puszki po piwie. 

• sala gimnastyczna - wybita szyba. Brak oświetlenia od strony boiska.     

• boisko – brak 3 segmentów przy ogrodzeniu, nieczystości wokół boiska, 

uszkodzona powierzchnia boiska. Siatka, kosz brak furtki. 

• ogród meteorologiczny – zaprowadzić porządek, naprawić ławki i je pomalować. 

Odświeżyć i pomalować wieże meteorologiczną. 

• przedszkole – brak ciepłej wody.  

• budynek szkoły – odpadające tynki przy fundamentach.   

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji – zapoznał komisje z treścią pisma, które wpłynęło od 

Dyrektora Zespołu Szkół w Zbrachlinie w sprawie podwyżek płac dla pracowników 

niepedagogicznych, administracji oraz obsługi Zespołu Szkół w Zbrachlinie – stanowi 

ono zał.nr 4  do protokołu. 

 

Ad.5 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Wacław 

Stefański  o godz. 1200     zamknął posiedzenie. 
 

Protokołował:                                                                                                    Przewodniczący Komisji : 
Wacław Stefański                                                                                                                                        

                                                                                                                                        Wacław Stefański 


